
Jegyzőkönyv

amely  készült  Herceghalom Község  Önkormányzata  Képviselő-testületének  2012.  január  17-án 
18  órakor  a  Kulturális  Egyházi  Központban  megtartott  közmeghallgatással  egybekötött 
falugyűlésén.

Jelen vannak: a jelenléti ív szerint.

A lakosságot képviselte kb. 80 fő.

Erdősi  László  polgármester megállapította,  hogy  a  Képviselő-testület  a  megjelentek  számát 
tekintve  határozatképes.  A  Képviselő-testület  a  közmeghallgatással  egybekötött  falugyűlés 
napirendjét egyhangúlag, 6 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül, elfogadta.

NAPIRENDI PONTOK:

1) Tájékoztatás a 2011-es év gazdálkodásáról
      Előadó: Erdősi László polgármester

2) 2012. évi Költségvetési Koncepció bemutatása
             Előadó: Erdősi László polgármester

Falugyűlés keretében:
3.)  Aktuális ügyeink

  Meghívottak:
Csenger-Zalán Zsolt országgyűlési képviselő,
  az ÉTV Kft. képviseletében Sárosi Péter gazdasági igazgató,
  a Budaörsi Rendőrkapitányság képviseletében dr. Csipler Norbert rendőr őrnagy,
  a  Talentis Group Zrt. képviseletében dr. Takács Ernő vezérigazgató,
  az  AVE Tatabánya Zrt. képviselője,  
 Varga-Tóth Csaba intézményvezető és 
Márkusné Vörös Ibolya.

1-2.) Tájékoztató a 2011-es év gazdálkodásáról és a 2012. évi költségvetési koncepció bemutatása

Erdősi László polgármester köszöntötte a megjelent lakosokat és a meghívott  vendégeket, ezek 
után bemutatta dr. Csipler Norbertet, a Budaörsi Rendőrkapitányság új, megbízott vezetőjét és a 
település  új  jegyzőjét,  Dr.  Szmodis  Jenőt.  Végezetül  bemutatta  a  település  új  közterület-
felügyelőjét, Helembai József Pált is.

Először a Képviselő-testület munkáját mutatta be néhány statisztikai adat segítségével. A Képviselő-
testület 1  lakossági  fórumot  és  21  testületi  ülést  tartott,  melynek  során  24  rendeletet  és  221 
határozatot fogadott el.

Ezek után a település 2011. évi népességi adatváltozásai kerültek bemutatásra. A község lakosainak 
száma jelenleg 2173 fő,  ebből  állandó bejelentett  lakosként nyilvántartott  2077 fő,  96 fő pedig 
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tartózkodási helyként jelölte meg a települést. 2011 évben 27 gyermek született a községben és 13 
herceghalomi  polgár  távozott  közülünk  örökre.  Az  elmúlt  évben  18  házasságkötés  történt  a 
településen, ebből 12 esetén legalább az egyik fél herceghalomi polgár.

A 2011-es gazdasági év adatai egy diagramokkal és fényképekkel illusztrált szöveges bemutatóval 
kerültek  bemutatásra.  A  2012.  évi  Költségvetési  Koncepció  bemutatása  kapcsán  először  a 
Képviselő-testület által meghatározott prioritásokat ismertette:
- A vízellátási szolgáltatás optimalizálása érdekében saját kútjaink használatának lehetőségeivel is 
foglalkozunk.
- Az egészségügyi ellátás színvonalának emelése is kiemelt feladat. A kérdés kapcsán elmondta, 
hogy jelenleg  a  háziorvosi  és  a  fogorvosi  praxis  átadása  is  napirenden  van.  Dr.  Lipka  Sándor 
háziorvos praxisát  csak addig kívánja gyakorolni,  amíg nem talál  alkalmas vállalkozót a praxis 
átvételére.  A fogorvos pedig,  már 2011 végén le  is  mondott  a praxisjogról,  jelenleg is  folyik a 
megfelelő jelölt keresése.
- A bölcsődés korú gyermekek nappali ellátási lehetőségeinek folyamatos figyelemmel kísérését is 
kiemelten  kezeli  a  testület.  Ezzel  összhangban  szeptembertől  beindítottuk  az  ötödik  óvodai 
csoportot, ahová már 3 év alatt gyermekek felvételére is lehetőség nyílt.
- A vasútállomás üzemeltetésének átvétele kapcsán elmondta, hogy az Önkormányzat tárgyalásokat 
folytat  a  MÁV-val.  A tárgyalások  arra  irányulnak,  hogy az  Önkormányzat  átvenné  a  település 
vasútállomásának  üzemeltetését,  amennyiben  a  MÁV részéről  felajánlott  támogatási  összeg  az 
üzemeltetési költségek jelentősebb részét fedezné. Az Önkormányzat a karbantartási munkálatokat 
(fűkaszálás, stb.) saját dolgozóival végeztetné el.
- A köztemetőben levő kápolna felújítása kapcsán elmondta, hogy a belső tatarozás után a Katolikus 
Egyháztól egy 200 éves márvány oltár kerülhet (a Metternich hagyatékból)  a kápolnába.
- A kulturális intézmények működtetése kapcsán elmondta, hogy az elmúlt évben nagyon színes, 
sokféle program valósult meg a településen. A Képviselő-testület úgy foglalt állást, hogy inkább 
kevesebb, de igényesebb, színvonalasabb programok rendezését tartja kívánatosnak 2012-ben.
-  A környezetvédelmi  feladatok  közül  kiemelte  a  zöldhulladék  kezelést,  a  komposztálást  és  a 
felszíni vizek elvezetését.
-  A hosszú távú tervek között szerepel egy sport- és rekreációs központ kialakítása. Elmondta, hogy 
a legjobb nevelési módszernek tartja, hogy a gyerekek közösségi programokon, sport,- és kulturális 
rendezvényeken töltsék el szabadidejüket.
- A Képviselő-testület a Mehrstetteni partnerkapcsolat elmélyítését tűzte ki célul, ennek a feladatnak 
az ellátásra egyesületet  szándékoznak létrehozni.  Mehrstetteni partnereink meg kívánják hívni a 
település  futballcsapatát  és  további  képzőművészeti  kiállításokkal  szeretnék  a  testvértelepülések 
kulturális programjait színesíteni. 

A költségvetési  számokat bemutató grafikonok kapcsán elmondta,  hogy hogy konkrét  számokat 
nem  kíván  említeni,  csupán  néhány  fontosabb  tény  kíván  kiemelni  a  2011.  évi  költségvetés 
értékelése kapcsán:
- A 2010. évben megvalósult óvodabővítés kapcsán elmondta, hogy a támogatás jelentősebb részét 
2011-ben  kapta  meg  az  Önkormányzat.  Az  óvodabővítés  hozadéka,  hogy 2011  szeptemberétől 
státuszbővítés  vált  szükségessé,  melynek következtében az  Önkormányzat  bér-és  járadékfizetési 
költségei emelkedtek.
- 2011-ben növekedtek a tartalékok, annak ellenére,  hogy önkormányzati  ingatlan értékesítésére 
nem került  sor.  A takarékos  gazdálkodás  mellett  kiemelte  a  hivatal  munkatársainak ügyfélbarát 
tevékenységét is.
- Az önkormányzat munkatársai folyamatosan figyelik a pályázati lehetőséget. Az Önkormányzat 
pénzügyi lehetőségei biztosítják egy esetleges sikeres pályázathoz szükséges önrészt. 
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Végezetül  az  elmúlt  év  eseményein  készült  képek  bemutatásával  összefoglalta  a  2011-es  év 
legfontosabb eseményeit.

Ezek után Erdősi László polgármester átadta a szót a megjelenteknek.

3.)   Aktuális ügyeink   

A.) Kard Hedvig, Pipacs utcai lakos:
− Először  megköszönte a  rendezvényszervezők 2011.  évi  munkáját,  gratulált  a  sok színes, 

változatos programhoz.
− Nem tartja kielégítőnek a településen az idei síkosságmentesítést.
− Megkérdezte,  hogy  mikorra  valósul  meg  az  óvoda  udvarának  megfelelő  kivilágítása. 

Nehezményezte továbbá azt is, hogy az óvodába szabad a ki-bejárás, véleménye szerint erre 
valamilyen megoldást kellene találnia az Önkormányzatnak.

Erdősi László polgármester:
− Az óvoda udvarának megfelelő kivilágítása 1-2 napon belül megvalósul.
− Az elégtelennek tartott  síkosságmentesítés kapcsán elmondta,  hogy kétéves szerződésünk 

volt  az  elmúlt  évben  síkosságmentesítést  végző  vállalkozóval,  aki  megszüntette  a 
vállalkozását. A gyors intézkedés érdekében felvettük az kapcsolatot az hely Agrosystem 
Zrt-vel,  amely  vállalta,  hogy  amennyiben  az  Önkormányzat  megvásárolja  a  traktorra 
szerelhető hóekét és szóróanyagot, akkor az Agrosystem saját jármű és alkalmas munkaerő 
biztosításával megoldja a település síkosságmentesítését. Szóróanyagot csak az emelkedős-
lejtős útszakaszokra szórunk környezetvédelmi szempontok miatt.

B.) Pénzes László r.ftzls.:
− Elöljáróban elmondta, hogy a jövőben a rendőri, polgárőri tevékenységet nem a Biatorbágyi 

Közbiztonsági  Alapítványon  keresztül  végzik,  hanem  a  biatorbágyi  polgárőrséggel  és  a 
biatorbágyi tűzoltókkal együttműködésben. Továbbra is számítanak a település lakosainak 
támogatására.

− Elmondta továbbá, hogy tavasszal szándékukban áll az óvodában és az általános iskolában 
előadásokat,  programokat  tartani  a  gyermekek  számára,  ahol  megismerhetik  a  rendőrök 
tevékenységét.

C.) Lányi István, Liget utcai lakos:
− A  közmédiában  hallott  egy  javaslatról,  amelyet  maga  is  megvalósíthatónak  tart  a 

településen.  A hír  szerint  közösségi  konyhakert  létesítésével  lehetne  támogatni  a  nehéz 
anyagi  helyzetben  levő  családokat,  ezzel  hozzájárulva  a  rászoruló  családok  zöldséggel, 
gyümölccsel történő ellátásához.

− A Liget utcai parkolási lehetőségek kapcsán felhívta a figyelmet arra, hogy a nem megfelelő 
helyen parkoló járművek akadályozzák a forgalmat és a hóeltakarítást is.

− Tájékoztatta a megjelenteket, hogy január 21-én a templom fennállásának 10. évfordulóján 
ökumenikus istentiszteletre kerül sor.

− Tudomása  szerint  a  normatív  állami  támogatások  mértéke  70-75%.  Ennek  kapcsán 
megkérdezte, hogy a fennmaradó önrészt hogyan tudja kigazdálkodni az Önkormányzat.

− Végezetül beszélt arról, a Mehrstettenben megjelenő helyi lapban egy herceghalomi polgár 
nyilatkozata kapcsán tévesen az jelent meg, hogy a KEK Schnaider László polgármester és 
párttársai  hozzájárulásával  és munkájával valósult  meg.  Úgy gondolja,  hogy nagyon sok 
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civil dolgozott az ügyön és nyújtott anyagi hozzájárulást is nyújtott a KEK felépítéséhez, 
ezért  úgy  érzi,  hogy  ezektől  az  emberektől  a  nyilatkozónak  bocsánatot  kellene  kérnie. 
Felhívta a figyelmet arra is, hogy Schnaider László sohasem volt párttag.

Erdősi László polgármester:
− Ígéretet tett arra, hogy megvizsgálják a közösségi konyhakert létesítésének lehetőségét.
− A Liget  utcai  parkolási  anomáliák  kapcsán  elmondta,  hogy  az  Önkormányzat  vizsgálja 

annak  lehetőségét,  hogy  tábla  kihelyezésével  minden  ház  részére  biztosítsanak  egy 
parkolóhelyet az odaérkező vendégeknek.

− A pályázatokhoz szükséges önrész kapcsán elmondta, hogy a normatív támogatások mellé 
takarékos gazdálkodással biztosítható az eredményes pályázatokhoz szükséges önrész. 

− Végezetül a Mehrstetteni cikk kapcsán elmondta, hogy egyrészről egy rossz fordítás okozott 
sajnálatos félreértést, másrészről az újságíró nem a delegáció vezetőjétől kért interjút, hanem 
a közreműködő tolmáccsal  folytatott  beszélgetésből írt  cikket.  Úgy gondolja,  hogy ezt  a 
kérdést már több fórumon megvitatták, ezért már le kellene zárni az ügyet.

D.) Bán Zoltán, Boróka utcai lakos:
− Elégedetlen az Önkormányzat kommunikációjával. Megkérdezte, hogy mikor szándékozik 

az Önkormányzat új honlapot készíteni.
− A Herceghalomi Hímondót egyhangúnak tartja, továbbá hiányolja belőle a képviselők által 

írott  cikkeket,  amelyekben  a  lakosságot  érintő  kérdésekben  fejtenék  ki  véleményüket. 
Megkérdezte, hogy van-e akadálya annak, hogy minden képviselő rovatot kapjon a helyi 
újságban, ahol válaszol a lakosok által feltett kérdésekre.

− Az iskolák állami kézbe vételéről  hallott  információk alapján azt  kérdezte,  hogy a helyi 
intézmény állami kézbe adása milyen vagyonvesztést okozott az Önkormányzatnak.

Csizmadia Zsuzsanna alpolgármester:
− Elmondta, hogy a hatékonyabb kommunikáció biztosítása érdekében az Önkormányzat két 

pályázatot írt ki új honlap készítésére. Az első pályázat sikertelen volt, a második pályázatot 
egy olyan informatikai cég nyerte el,  amely eddig mintegy 300 települési  önkormányzat 
honlapját  készítette el  és működteti.  A honlap már elkészült,  feltöltése folyamatban van. 
Márciustól  már  teljes  mértékben  átveszi  a  jelenlegi  honlap  szerepét.  Az  új  honlap 
rendelkezik majd fórummal, amelyen keresztül bármely képviselőnek kérdéseket tehetnek 
fel.

− A hírmondóval szemben megfogalmazott kritika kapcsán elmondta, hogy a lapban minden 
hónapban  megjelenik  egy  polgármesteri  tájékoztató,  amelyben  a  hónap  legfontosabb 
kérdéseiről  a  Polgármester  tájékoztatja  a  település  lakóit.  Emellett  a  Hírmondó  havonta 
beszámol a Képviselő-testület valamennyi üléséről. Ő maga alpolgármesterként kéthavonta 
írt cikkeket a települést érintő lényegi kérdésekről, továbbá a vizuális kultúra fejlesztését 
szolgáló, művészeti témákban interjút készített helyi művészekkel.

Erdősi László polgármester:
− Az iskola állami kézbe vételére vonatkozó kérdés kapcsán elmondta, hogy az intézmény 

önkormányzati  tulajdonban  marad,  de  a  részletek  még  nem  ismeretesek,  attól  az  új 
önkormányzati törvény rendelkezik majd.

Varga-Tóth Csaba intézményvezető:
− A kérdéshez kapcsolódóan elmondta,  nincs veszélyben az önkormányzati vagyon, csak a 

pedagógusok kerülnek önkormányzati alkalmazásból állami alkalmazásba.
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E.) Lipka Dorottya, Pipacs utcai lakos:
− Megkérdezte, hogy miért akadt el a pipacs utcai forgalomszabályozás kérdése.
− Megkérdezte továbbá, hogy ki a felelős a közutak állapotáért. Elmondta, hogy a közutak a 

javítások  toldásainál  megrepedeznek,  a  vízelvezetések  szétcsúsznak  és  ez  az  út  további 
állapotromlásához vezet.

− Végezetül  javasolta,  hogy  a  Gesztenyés  út  mentén  levő  intézmények  dolgozói  ne  a 
Gesztenyés úti parkolót, hanem az Önkormányzat mögött kialakított parkolókat használják.

Erdősi László polgármester:
− A pipacs  utcai  forgalomszabályozás  ügyében elmondta,  hogy ő maga már képviselőként 

kezdeményezett lakossági fórumot a kérdésben. Azóta nem tudtak egyetértésre jutni az ott 
élők a forgalomszabályozás megoldásának kérdésében.

− A közutak állapotáért  az Önkormányzat  felelős,  amennyiben az úthiba a  nem megfelelő 
kivitelezésből  adódik,  abban  az  esetben  a  kivitelező  is  kötelezhető  a  javítási  munkák 
elvégzésére.

− A parkolási javaslatot megvalósíthatónak tartja.

F.)  Szegedi  Imréné,  Kozáromi  úti  lakos  elpanaszolta,  hogy a  mellettük  levő  szabad  területre  
ismeretlen személyek folyamatosan szemetet, és különböző lomokat raknak le.

Erdősi  László  polgármester ígéretet  tett  arra,  hogy  a  következő  nap  a  közterület-felügyelő   
kimegy a helyszínre és intézkedik.

G.) Somogyi Kálmán, Pipacs utcai lakos:
− Megkérdezte, hogy az iskolában a német nyelv oktatása miért élvez elsőbbséget az angollal 

szemben, amikor köztudomású, hogy az angol világnyelv.
− Milyen lépéseket tett  az  Önkormányzat  a bölcsődés korú gyermekek nappali  ellátásának 

biztosítása érdekébe?
− A  vasútállomás  felújítása  mellett  szükség  volna  parkolóhelyek  és  kerékpártárolók 

kialakítására is.
− Érdeklődött arról, hogy mi lett a sorsa annak a pályázatnak, amely kapcsán a Hírmondóban a 

lakossági komposztáló iránti igényekre szóló felhívást tett közzé az Önkormányzat.
− Kérte, hogy polgárőrség kötelékébe történő belépés feltételeiről jelenjen meg tájékoztatás a 

helyi lapban.
− Végezetül  megkérdezte,  hogy a prioritások között  szereplő  rekreációs  központ  terve  azt 

jelenti-e, hogy a meglevő sportpálya is felújításra kerül.
Csizmadia Zsuzsanna alpolgármester:

− A nyelvoktatás kapcsán elmondta, hogy az angol nyelv 4. osztálytól választható. A német 
oktatás  képesség  szerint  csoportbontásban történik.  Amelyik  gyermeknek  a  német  nyelv 
tanulása nehézséget okoz, az külön óraszámban német, matematika és magyar felzárkóztató 
oktatásban vesz  részt.  Ha a  német nyelv tanulása nem okoz nehézséget,  akkor  második 
nyelvként felvehető az angol is.

− A bölcsődés  korúak  óvodai  nevelése  kapcsán  elmondta,  hogy amennyiben  az  óvodában 
bölcsődés csoportot is indítana az Önkormányzat, azt utána további 3 évig köteles azt az 
Önkormányzat működtetni. E helyett a megoldás helyett az Önkormányzat családi napközi 
kialakítását  támogatná.  Ezzel  kapcsolatban  már  több  vállalkozó  is  érdeklődött  az 
Önkormányzatnál.

− A zöldhulladék kezelésére és komposztládák igénylésére kiírt  pályázati  lehetőségekből  a 
Közép-magyarországi Régiót a pályázat kiírója kizárta.
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Dr.  Szmodis  Jenő  jegyző:  a  bölcsődés  korú  gyermekek  részére  létrehozandó  családi  napközi  
kapcsán elmondta, az Önkormányzat vállalkozó részére támogatást nem adhat, de a szülők 
részére  igen.  Az  állami  normatíva  és  az  Önkormányzattól  a  szülők  részére  nyújtott  
támogatási összeggel már egy megfizethető szolgáltatás alakítható ki.

Pénzes  Miklós  r.ftzls:  a  polgárőrséget  támogatni  személyes  közreműködéssel  és  anyagi 
hozzájárulással is lehet.
Erdősi László polgármester: 

− A vasútállomás felújításával  kapcsolatban elmondta,  hogy csupán állagmegóvó feladatok 
elvégzésének költségét vállalná a MÁV (pl. festés). Annak nem látja akadályát,  hogy az 
Önkormányzat saját költségén egy kerékpármegőrzőt kialakítson.

− A  rekreációs  központra  irányuló  kérdés  kapcsán  elmondta,  hogy  bár  a  beruházás 
pillanatnyilag  nem  időszerű,  de  azért  lehetőségeink  szerint  folyamatosan  újabb 
sportlehetőségeket biztosítunk a sportolni vágyó gyermekek számára. A kosárlabda oktatás 
mellett az elmúlt évben a Budajenői Kempo Egyesület kempo oktatást indított az érdeklődők 
számára.

H.) Szalai Balázs, Arany János utcai lakos: megkérdezte, hogy miért nem az angol nyelv az első 
oktatott nyelv az iskolában, tekintettel arra, hogy az óvodában angol nyelvi előkészítő van.

Varga-Tóth Csaba intézményvezető:  Elmondta, hogy pillanatnyilag angol oktatás a 4. osztálytól 
lehetséges, de a későbbiekben előfordulhat, hogy a két nyelv közötti prioritás megváltozik.

I.) Somogyi Kálmán, Pipacs utcai lakos: elmondta, hogy az 5. csoport kialakításánál rossz ötletnek 
tartotta azt a megoldást, hogy összeszokott, egy csoportban dolgozó óvónő párokat szétválasszanak.
(Végül ez a lépés sikeresnek bizonyult, ennek ellenére úgy látja, hogy a 6. csoport létrehozásakor 
ezt a megoldást el kellene kerülni.
Varga-Tóth Csaba intézményvezető: elmondta, hogy a csoportkialakítás mindig az aktuális létszám 
függvénye. Véleménye szerint jó megoldás született, amikor egy régi és egy új óvónő került egy 
csoporthoz, így régebben az óvodában dolgozó óvónő segített az új kollégának a beilleszkedésben.

J.) Izsák Irén, képviselő: 
− Először  köszönetet  mondott  a  Rendőrség  megjelent  tagjainak  az  elmúlt  évben  végzett 

munkájukért.
− Majd megkérdezte Sárosi Pétertől, az ÉTV Kft. gazdasági igazgatójától, hogy hogyan került 

elszámolásra az elnyert állami támogatás miatt a lakossági kompenzáció.
Sárosi  Péter,  az  ÉTV  Kft.  gazdasági  igazgatója:  elmondta,  hogy  az  elszámolási  időszak  a 
2011.január  1-től  2011.  december  31-ig  terjed.  Az  elszámolásokra  -visszamenőleg  -  november 
végén került sor, az év hátralevő részéről pedig a decemberi számlában történik elszámolás.

K.) Hunya Krisztina, képviselő: elmondta, hogy több herceghalomi lakos érdeklődött nála az iránt a 
kiszivárgott  hír  iránt,  mely  szerint  a  járási  székhelyek  kialakításakor  Budakeszi  lenne  a  járási 
központ. De hallott olyan híreszteléseket is, hogy esetleg két járási székhely kerülne kialakításra: 
egy Budakeszin, egy pedig Budaörsön. Elmondta, hogy a herceghalomi lakosok a rossz közlekedési 
lehetőségek miatt mindenképpen Budaörshöz szeretnének tartozni.
Csenger-Zalán Zsolt, országgyűlési képviselő:  elmondta, hogy a KIM 2012. január 20-ig kérte a 
tervezetek  benyújtását.  Az  érintett  települések  közül  Budaörs,  Törökbálint,  Biatorbágy  és 
Herceghalom  települések  nem  szeretnének  a  Budakeszi  Járáshoz  tartozni.  Ismer  olyan 
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elképzeléseket, mely szerint két járási központ kerülne kialakításra. A végleges döntés a Kormány 
kezében van, amely körülbelül júniusra várható.

L.) Szalai Balázs, Arany János utcai lakos: 
− Kifogásolta, hogy a Füzes utcában és a Zsámbéki úton nincs közvilágítás.
− Megkérdezte,  hogy  hogyan  áll  a  korábbi  években  tervezett  kamasz  játszótér 

megvalósításának ügye.
Pál Gábor műszaki előadó: A közvilágítással kapcsolatos kérdésekre válaszolva elmondta, hogy a 
Zsámbéki úton nincs kiépítve a hálózat, ezért a munkálatokat ott a hálózatépítéssel kell kezdeni. 
A Füzes utcai közvilágítás kiépítése is milliós nagyságrendű beruházás. Az óvodaudvar kivilágítása 
kapcsán elmondta, hogy a Gesztenyés úti közvilágítás a Liget utcától az 1-es útig önkormányzati  
tulajdonban van. Az említett szakasz teljes felújítására van szükség, tekintettel arra, hogy a kábelek 
elöregedtek és azok cseréje szükséges. Most ideiglenesen két darab nagy fényerejű halogénlámpa 
került  felszerelésre,  négy  további  lámpát  az  ELMÜ-től  igényeltünk.  A hosszú  távú  megoldás 
kialakítása körülbelül 10 millió forintos költséget jelent.
Erdősi László polgármester: a kamaszjátszótér kialakítása kapcsán elmondta, hogy 2011-ben az 
Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár részt vett egy ilyen tárgyú pályázaton. A Képviselő-
testület pedig a megfelelő önrész biztosításával támogatja – a pályázatban foglaltaknak megfelelően 
- a KEK mögötti ifjúsági közösségi tér kialakítását.

M.) Lipka Dorottya, pipacs utcai lakos: megkérdezte, hogy a Kossuth Lajos és Petőfi Sándor utca 
sarkán álló közvilágítást el lehetne-e úgy fordítani, hogy az a rosszul megvilágított Kossuth Lajos 
utca felé is szolgáltathasson fényt.
Erdősi László polgármester: a kérés teljesítésének nincs akadálya.

Miután több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, Erdősi László polgármester 20.23 órakor az ülést 
bezárta.

Kmf.

Erdősi László Dr. Szmodis Jenő
polgármester jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

 
      Csizmadia Zsuzsanna                                                            dr. Mosolygó Sára 
                   alpolgármester                                                                          képviselő 
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